
EU se musí reformovat 
Co má společného pan Babiš s Orbánem? Jako Slovák hodně, aktuelně 
berou oba EU finance pro své projekty a zároveň EU kritizují, čímž de 
facto své počínání kamuflují – a část národů jim to věří. Oba jsou členy 
komise, která o přerozdělování peněz rozhoduje. Pro EU úředníky je to 
známka engagementu a zajištění úspěchu. Nemají ponětí ani možnosti 
to kontrolovat. A ti mocipáni mají X expertů, kteří ví jak. 
Samý způsob přerozdělování peněz je neefektivní a svádí ke korupci: už 
jen ti zodpovdní úředníci stojí spoustu daňově vybraných, většinou 
neznalí a bez praxe v soukromém hospodaření, stanoví kritéria a 
soutěže o „granty“ a chlubí se jak dobře vybrali ze stovek uchazečů. 
Jako znalec těcho procesů vím, že dávají předost –  i z pohodlnosti – 
větším projektům – nad 2 Mil. Fr. a těm známým – myslí také na svoji 
budoucí kariéru – nepřiznají. A vyberou-li menší jako dříve semo tamo 
FOW pak to musí být výstavní a inovační, aby se tím mohli chlubit a 
ospravedlnit své podvody.... Vůbec však nemyslí na  „ x 
inefizienz“,,svého počínání a co způsobí a jaké veliké náklady uchazečů 
jsou s tím spojené. 
  

 


